
 

پيام تبريك به مناسبت سالروز ميلاد حضرت مسيح عليهالسّلام - 11 /دی/ 1371 

بسماللَّهالرّحمنالرّحيم

ميلاد پيامبر بزرگ الهى، حضرت عيسى مسيح را به همهى مسيحيان و مسلمانان، مخصوصاً به همميهنان مسيحى
تبريك مىگويم. اين رسول مكرم، مانند همهى انبياى عظام الهى، مبشر سعادت بشر و حامل پرچم توحيد و تكريم

انسان بود و امروز بشريت بيش از هميشه به اين پيام نجاتبخش نيازمند است.

امسال در منطقهى بالكان، جمعى از كسانى كه خود را به غلط به حضرت مسيح نسبت مىدهند، عيد ولادت آن حامى
مظلومان را با خون هزاران زن و كودك و مرد بىگناه مسلمان آلوده كردند و به ظلمى بزرگ دست زدند. و شگفتا كه

در سراسر جهان مسيحيت، هيچ كس از قدرتمندان حاضر نشد يك قدم در راه دعوت مسيح بردارد و براى نجات
مظلومان بوسنيايى، عملى به جد انجام دهد. دنياى تحت قدرت استكبار، دنياى فريفته به فرهنگ زر و زور و دنياى

آفت زده از تعاليم غرب، امروز نمىتواند اين همه جنايت را با خونسردى تماشا كند و در همان حال خود را پيرو
موسى، عيسى و محمد عليهمسلاماللَّه و بركاته بداند.

در بخش ديگرى از همين دنياى گمراه، صهيونيستهاى خونآشام، فاجعهى تازهاى آفريدهاند. آنها چند صد تن از
بهترين فرزندان فلسطين خونين را از خانه و ميهن خود تبعيد كردهاند. اكنون در زمستان سرد و در روز و شبهاى

ولادت مسيح نجاتبخش، در اروپا و خاورميانه، صربها و صهيونيستها، كه منسوب به دو مذهبند، با پيروى از مذهب
زور و ظلم و استكبار، دست به فاجعهسازى گشودهاند و جاى آن است كه همهى پيروان راستين اديان توحيدى ؛
همهى مسلمانان و مسيحيان و يهوديان دلسوز، به هر كار مناسب و ممكن براى مقابله با اين جنايتها دست زنند.

اين است نشان پيروى از پيامبران و سپاس حقيقى ميلاد مسعود حضرت مسيح.

اميد است الطاف الهى و توجهات حضرت ولىّعصر ( عج) پشتيبان كسانى باشد كه از دعوت عقل و دين پيروى
مىكنند.

والسّلام على عباداللَّه الصالحين

سيّد على خامنهاى
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